

國立陽明交通大學研究所畢業生辦理離校手續同意書(陽明校區)

Consent Form for the School Leaving Process of Graduate Who Have Completed the Master or Doctoral Program at NYCU (Yang Ming Campus)

系所 Department/	
學號 Student ID Number	
姓名 Student Name	
論文題目 Thesis Topic	
論文審定同意日期 Date of Thesis Approval	
資格審查 Qualification Review	<p>◎ 表列學生已完成學位論文修改，確認無誤。同意其辦理畢業離校手續。</p> <p>◎ The listed student has rectified the thesis which is confirmed to be correct.</p> <p>It is thus approved that the school leaving process be arranged for the listed student.</p> <p>指導教授(簽名) Adviser (Signature) : _____</p> <p>日期 Date : _____年 YYYY _____月 MM _____日 DD</p>

※ 備註 Note :

1. 本表適用對象為指導教授無權限使用入口網之學生(如：兼任教授、校外指導教授等...)。

This method can only be applied to any student whose adviser does not have access rights to the "NYCU Web Portal" (such as an Adjunct Professor, Off-Campus Adviser, etc.).

2. 本表請送至所屬教學單位辦公室，由所長代為簽核畢業生離校線上申請。

Please send the consent form to the department office (Master or Doctoral Program) so that it can be reviewed and signed in the system by the director on behalf of the adviser.

3. 本表請各所屬教學單位妥善保存(建檔/掃描)至少 5 年。

This consent form shall be kept (recorded/scanned) by the department office (Master or Doctoral Program) for at least 5 years.